
 
 

 

 

Ur. broj:  OKGF-17-1 /ak. 2019/2020 

Mostar, 30. travnja 2020. 

 

 

 

 

Zapisnik 
sa sastanka sa studentskim predstavnicima svih godina,  

održan dana 30. travnja 2020.g. 

 

 

Nazočni:  

- Dekanica : prof.dr.sc. Maja Prskalo 

- Predsjednica OKGF: mr.sc. Tatjana Džeba, viši asistent 

Predstavnici studenata: 

- Predsjednik SZGFSUM: Kristijan Živkušić 

 

Preddiplomski studij: 

- I.god. Arhitekture i urbanizma: Ena Rimac i Luka Opančar 

- II.god. Arhitekture i urbanizma:Tomislav Prskalo i Darija Kozina 

- III.god. Arhitekture i urbanizma: Ana Bogdanović i Gabrijela Rajič 

- I. godina Geodezije i Geoinformatike: Marija Jerkić i Ilija Azinović 

- I. god. Građevinarstva: Milica Rončević  

- II.god. Građevinarstva: Ivana Bošnjak i Dragana Markota 

- III.god. Građevinarstva: Stipe Mandić i Petar Jurić 

 

Diplomski studij: 

- I.god. smjer Konstrukcije: Filip Baškarad 

- II.god. smjer Konstrukcije: Ivan Matijević 

- I.god. smjer Opći:Gabrijela Miličević 

- II.god. smjer Opći: Barbara Filipović 

- I.god. smjer Hidrotehnika i okolišno inženjertvo: Anamarija Arapović 

- II.god. smjer Hidrotehnika i okolišno inženjertvo: Petra Merdžo 

 

 

 



 
 

 

Dnevni red 

- On line nastava i kolokviji (pismeni ispiti) 

- Studentska anketa i biranje najboljeg nastavnika, izlaznost na ankete. 

- Aktivnosti Uprave na izradi i postavljanju upisnog materijala na mrežnu stranicu. 

- Dodjela domene „gf.sum.ba“ svim studentima Građevinskog fakulteta. 

- Akcije koje poduzima Uprava za povećanje uspješnosti studiranja, osobito u prvoj godini 

studija 

- Završni i diplomski radovi 

- Pisanje i objavljivanje radova studenata u koautorstvu s mentorom u e-Zborniku 

- Izložbe studentskih radova 

- Informacije za:  

Studentski projekt Pametna klupa, Studentska konferencija „Valja nama preko“, „Modeliranje 

mostova“, promocije Fakulteta kroz suradnju s CTK, preko društvenih mreža i sl. 

- Informiranje o dostupnim natječajima 

- Studentske radionice na razini SUM-a 

- Građevinijada i ostale aktivnosti Studentskog zbora 

- Tekuća pitanja  

 

 

Predsjednica OKGF je pozdravila sve prisutne i nakon što je iznijela Dnevni red dala je 

riječ Dekanici. 

Dekanica je po točkama dnevnog reda upoznala studente s aktivnostima koje se u 

ovakvoj epidemiološkoj situaciji mogu provoditi: 

- Nastava se izvodi on-line i redovito prati održanost iste. Uprava se redovito sastaje 

jednom u tjednu i zajedno sa predsjednikom Studentskog zbora vrši se analiza 

proteklog tjedna. Zapisnici sa satanaka se redovito dostavljaju svim nastavnicima 

i asistentima kao i studentskim predstavnicima. 

- Fakultet je obvezan do 15. svibnja dostaviti Senatu Odluku kojom se definira način 

i rokovi za polaganje kolokvija i ispita. 

- Zadnja dva tjedna u semestru će se provesti studentska anketa kojom će studenti 

iskazati svoje mišljenje o provedenoj on line nastavi i izabrati najboljeg nastavnika 

u izvođenju on line nastave.   

- Svim studentima će se za e-mail adresu dodijeliti domena „gf.sum.ba“ čime će biti 

prepoznatljivi u širim krugovima. 

- Obrana Završnih i Diplomskih radova će također biti organizirana na daljinu. 

Istaknula je kako je uspješno održana prva online obrana i ocjena teme doktorske 

disertacije na našem fakultetu. 

- Snimaju se video promotivni materijali za sva tri studijska programa i isti se 

objavljuju na društvenim mrežama. Također je u suradnji s studentima Arhitekture 

i urbanizma izrađena i na našu mrežnu stranicu postavljena radionica za učenike 



 
 

 

Osnovnih škola, te ostvarena suradnja s Centrom za tehničku kulturu Mostar. 

Zahvalila je svim uključenima u izradu iste. 

 

Predsjednik Studentskog zbora je upoznao nazočne kako je  u ovoj situaciji teško reći da 

li će se Građevinijada uopće održati, i najvjerojatnije da će biti odgođena za slijedeću 

godinu.  

 

Dekanica je informirala kako se na UHGF donijela Odluka o odgađanju međunarodne 

konferencije Zajednički temelji za 2021. godinu. 

 

Predsjednica OKGF je prenijela slijedeće: 

- U tijeku su aktivnosti na izradi i postavljanju upisnog materijala na mrežnu stranicu, 

čime će biti omogućen upis na daljinu. 

- Sve informacije o objavljenim natječajima se mogu naći na našoj mrežnoj stranici. 

- Obzirom na epidemiološku situaciju razmatra se mogućnost održavanja online 

studentske konferencije Valja nama preko. 

- Studenti imaju mogućnost pisanja i objavljivanja članka u našem e-Zborniku na 

temu svojih Diplomskih radova u koautorstvu s Mentorom, te preporučuje 

korištenje te mogućnosti. 

- Pri izradi Diplomskih radova voditi računa o Pravilniku za Završne i Diplomske 

radove, o obveznom pregledu istih prije uvezivanja, kao i ispunjavanju obveza 

prema knjižnici u smislu učitavanja sažetaka na hrvatskom i engleskom jeziku. 

- Poziva na korištenje svih ponuđenih on-line radionica organiziranih od SUM-a. 

 

Dekanica je pozvala studentske predstavnike po godinama da se jave i iznesu svoja 

razmišljanja i pitanja: 

 

Diplomski studij Građevinarstva: 

Barbara Filipović je prenijela da ih najviše zanima vrijeme i način održavanja kolokvija i 

ispitnih rokova. Izrazila je i zabrinutost pojedinih studenata u smislu zastoja u komunikaciji 

s mentorom i dostupnosti literature. 

Petra Merdžo je postavila pitanje vezano za Obavijest o obrani diplomskog rada i 

postavljenom roku do kada treba obraniti Diplomski rad (30.09.). Zanima ih da li će biti 

pomjeranja roka i uplate.  

 

Dekanica je naglasila da se sve aktivnosti oko izrade Diplomskog rada mogu, kao i 

nastava, održavati na daljinu i da se slobodno obrate mentorima i zatraže online 

konzultacije i literaturu. Isto tako, za sada nema pomjeranja zavrsetka akademske 



 
 

 

godine, tako da ostaje na snazi da se obrana diplomskog rada mora zavrsiti do 30.9. Sve 

nakon toga, slijedi uplata za narednu akademsku godinu. 

 

Predstavnici I. godine DSGrađevinarstva nisu imali pitanja niti primjedbi na dosadašnji 

tijek održavanja nastave. 

 

Predstavnik III.g Građevinarstva  Stipe Mandić je rekao da se nastava uglavnom odvija 

na Google meet-u što ih posebno raduje, jer smatraju to najboljim načinom održavanja 

nastave. Iznosi činjenicu da se predavanja iz Osnove metalnih konstrukcija ne održavaju 

na Google meet-u, ali obzirom da se vježbe iz kolegija održavaju na Google Meetu, 

većina studenata ovu činjenicu i ne doživljava kao problem. 

 

Predstavnica III. g. A+U Ana Bogdanović prenosi zadovoljstvo studenata predavanjima i 

vježbama, angažmanu nastavnika i asistenata i visokoj kvaliteti nastave. Osnovna briga 

im je da li će Završni radovi biti na vrijeme završeni i da li će uspjeti stići upisati se na 

Diplomske studije u Hrvatskoj. 

 

Predstavnici II. godine Građevinarstva (Ivana Bošnjak) i II. godine A+U (Tomislav 

Prskalo) su zadovoljni sadašnjim izvođenjem nastave, osobito video prezentacijama na 

studiju A+U koje omogućavaju studentu ponovno gledanje i savladavanje gradiva. 

 

Predstavnica I.g. A+U, Ena Rimac je prenijela sve pohvale za organizaciju on-line 

nastave i nema pitanja. 

Predstavnik I.g. Geodezije i geoinformatike, Ilija Azinovič je prenio pohvale nastavniku iz 

matematike i načinu održavanja nastave na daljinu. Nije imao pitanja. 

 

Predstavnica I.g. Građevinarstva Milica Rončević je također potvrdila sve dotada rečeno, 

te da i njih kao i sve ostale najviše zanima pitanje održavanja ispita.  

 

Dekanica je svim prisutnim zahvalila, i ponovno istaknula da studenti ni na koji način neće 

biti zakinuti ni za jedan rok, što više, razmatra se i uvođenje dekanskog roka. Također svi 

moramo biti spremni, a što opet ovisi o razvoju situacije, i da se svi ispiti održavaju on-

line.  

 

Osobito će se voditi računa o potrebi studenata koji planiraju nastaviti školovanje u 

inozemstvu.  

 

O svemu što nam slijedi pravovremeno će se obavijestiti svi studenti.  



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


